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Onderwerp: Verkeersveiligheid Uithuizen 

 

Geachte gemeenteraadslezen, geachte wethouder Keijzerswaard, 

 

Met deze brief wil ik mijn ongenoegen uitspreken over de verkeersveiligheid in het dorp Uithuizen. 
Elke doordeweekse morgen ga ik met mijn partner en 4 kinderen, van 10, 8, 5 en 5, op de fiets naar 
school. Omdat onze zoons nog leren fietsen (niet het motorische deel, maar verkeersveiligheid: 
rechts fietsen, handen uitsteken, voorrang aan rechts verlenen, etc), rijden we vanaf de 
Menkemaweg door de Oosterstraat en de Blink, via de brouwerijstraat naar kindcentrum Uithuizen. 
De Snik met de brug en de Havenweg proberen we zoveel mogelijk te mijden in spitsuren; weinig 
automobilisten houden zich aan de toegestane snelheid en veel automobilisten halen op zulke 
gevaarlijke manieren nog even snel in om vervolgens vlak voor je voorwiel weer terug naar rechts te 
duiken en vol in de ankers te gaan voor ofwel de kleine vluchtheuvel tussen de uitgangen van het 
Molenerf (vaak met de achterwielen nog op het fietspad, alle fietsverkeer blokkerend) ofwel het 
kruispunt op de Havenweg. 
 
Maar de route die wij om bovengenoemde reden nemen is allesbehalve veilig. Op de Blink is de weg 
zo smal dat je bij tegenliggend verkeer óf op de spekgladde greppeltegels óf over de stoep moet 
rijden om niet van je sokken te worden gereden. Vanmorgen vroeg nog kwam er een busje van de 
Gemeente Het Hogeland ons tegemoet. Ere wie ere toekomt; de bestuurder van dit busje maakte de 
weg voor ons vrij zodat we in ieder geval op de straat/greppel konden fietsen, maar daarvoor moest 
het gemeentebusje een stuk over het voetgangersgedeelte op de Blink rijden. Ik hoopte mijn 
kinderen te leren dat op de stoep fietsen niet mag, maar ik vraag u: hoe?  
Ik zou nog een heel verhaal kunnen wijden aan de kadewand, maar ik verwacht dat u hier al vaak 
genoeg opmerkingen over hebt gehad en als ik moet kiezen, heb ik liever dat mijn kinderen in de 
plomp belanden dan onder een auto; bij de eerste hebben we nog kans dat ze gered kunnen worden. 

Dan komen we op het kruispunt Blink/Zuiderstraat/Havenweg/Brouwerijstraat. Op de heenweg naar 
school (dus vanaf de Blink gezien) is dit kruispunt nog enigszins te overzien. Op de terugweg echter 
kun je nauwelijks zien of er verkeer uit de Havenweg aankomt, die je wel voorrang moet verlenen 
volgens algemeen geldende regels als er geen andere verkeersaanduidingen staan. Hoewel ik jullie 
niet verantwoordelijk kan houden voor het gedrag van iedere individuele inwoner, houd ik jullie wel 
verantwoordelijk voor dit soort totaal onoverdachte, onoverzichtelijke kruispunten, waar de 
algemene verkeersregels voor velen niet lijken te gelden: enkel het recht van de sterkste.  

 
Een volgend kruispunt waar het 's ochtends altijd druk en spannend is, is de brouwerijstraat met de J. 
Cohenstraat. Ook hier zijn geen opgelegde voorrangsregels, dus je zou rechts voorrang moeten 
verlenen. Los van het feit dat veel automobilisten op de J. Cohenstraat weinig lust hebben om te 
remmen voor kruisingen aan de rechterhand, staan hier s ochtends vaak rijen met auto's die naar de 
scholen willen. Als je als fietser hier niet af en toe het motto 'brutalen hebben de halve wereld' 
toepast, sta je hier rustig een kwartiertje te wachten tot je over kunt. 



Tot slot over het verkeer rondom de scholen: wat een puinhoop. Nogmaals zal ik jullie niet 
verantwoordelijkheid houden voor het gedrag van individuen, maar wel voor de totale 
ondoordachtheid van de verkeersontsluiting bij de school en tevens voor het totale gebrek aan 
handhaving aldaar. Je moet bijna levensmoe zijn om daar 's ochtends op een natte of gladde dag met 
de fiets naar school te gaan. Er is vast hard aan gewerkt, maar het enige wat er is bereikt, is een 
ontmoedigingsbeleid voor fietsers en eerlijk gezegd een totaal gebrek aan reflectie vanuit de 
gemeente, want ik weet dat ik niet de eerste en enige ben die deze situatie aan de kaak stelt. 
Binnenkort met de verbouwing van de Tille houd ik helemaal mijn hart vast. 
 

Toch weiger ik pertinent mee te doen aan de totale autogekte in dit dorp, waar ouders hun kinderen 
bijvoorbeeld vanuit de Ringeweerstraat en de Oosterstraat vrijwel dagelijks met de auto naar school 
brengen, niet om dan door naar hun werk te rijden, zoals nu vast door uw hoofd schiet, maar om 
vrolijk met de auto terug naar huis te rijden.  

Daarom zou ik graag zien dat verkeersveiligheid nu daadwerkelijk hoog op de agenda van de 
gemeente komt te staan, zoals jullie in het stuk Mobiliteitsprogramma het Hogeland wel beweren. Ik 
zou allerlei oplossingen kunnen en willen aandragen, maar het lijkt me vooral belangrijk dat u eerst 
zelf de noodzaak ervan inziet. Als u echt zo begaan bent met de verkeersveiligheid voor fietsers en 
wandelaars, kom dan eens zelf met eigen ogen kijken hoe het verkeer 's ochtends, 's middags en 
tegen de avond verloopt in het centrum en bij de scholen. Beter nog: stap zelf eens op de fiets, als u 
durft. 

 

Graag zie ik uw reactie tegemoet, 

Met vriendelijke groet, 
 
Uithuizen 

https://hethogeland.nl/verkeer-en-vervoer/verkeersbeleid/mobiliteit-in-het-hogeland

